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Brojnim manifestacijama Grad Ivanec obilježava svoj Dan, a najsvečaniji dio proslave bila 

je svečana sjednica Gradskog vijeća na kojoj su uz prigodne govore dodijeljene nagrade i 

plakete Grada Ivanca zaslužnim pojedincima, tvrtkama i udrugama.

Uz domaćine, predsjednika Gradskog vijeća Grada Ivanca Zdenka Đurasa i  

gradonačelnika Ivanca Milorada Batinića svečanoj sjednici nazočio je veliki broj gostiju, od 

predsjednika RH Zorana Milanovića, župana Varaždinske županije Anđelka Stričaka kao 

izaslanika predsjednika Vlade RH Andreja Plenkovića, saborskog zastupnika Gorana 

Kaniškog, inače izaslanik predsjednika Hrvatskog sabora, te saborskih zastupnika 

Dubravke Novak i Miroslava Markovića, župana Međimurske županije Matije Posavce kao 

i brojnih gradonačelnika i načelnika s područja Varaždinske županije, ali i šire.



U svom pozdravnom govoru predsjednik Gradskog vijeća Zdenko Đuras istaknuo je kako 

je protekla godina za Grad Ivanec bila uspješna, ali planova za daljini razvoj Ivanca 

itekako ima.

- Uvjeren sam da su dobra vremena pred nama jer zapravo nam tek slijede lijepe stvari 

koje svi željno iščekujemo i zato sam ponosan što sam na čelu baš ovog saziva gradskog 

Vijeća. A to je otvaranje dva vrtića, početak dogradnje osnovne škole Ivanec, pripreme za 

gradnju brze ceste i još niz drugih velikih projekata koji će, sasvim sigurno, još više 

poljepšati sliku Ivanca - rekao je Đuras. 

Gradonačelnik Ivanca Milorad Batinić poručio je kako će Grad Ivanec ići dalje u smjeru 

razvoja industrije i gospodarstva. Dodao je i kako Ivanec svoj potencijal ima kroz daljnji 

razvoj turizma.

Župan Anđelko Stričak podsjetio je kako se u široj okolici grada Ivanca nalazi niz važnih 

lokaliteta ne samo od lokalnog ili nacionalnog karaktera, već i svjetskog, od špilje Vindije, 

ugaslog vulkana Gaveznice, najljepšeg hrvatskog dvorca Trakošćana. Ovaj grad, između 

ostalih, gradili su i stvarali pavlini, ivanovci, rudari. Zbog njihove ostavštine Varaždinska 

županija je početkom godine kupila dvorac Bela 1. Stričak je ujedno naglasio kako se 

nakon 15, 20 ili više godina, upravo sada odvija jedan investicijski ciklus važan za 

ivanečko područje.

- Riječ je o pet povijesnih investicija. Najvažnija je izgradnja brze ceste Ivanec-Tužno-

Varaždin. Prva faza je u pripremi, odrađuju se arheološka istraživanja, te bi se u sljedećih 

mjesec-dva krenulo s njenom izgradnjom. Druga investicija se odnosi na aglomeraciju, 

kako bi se zaštitile vode, treća na dogradnju, odnosno izgradnju dvaju vrtića, četvrta na 

dogradnju škole kako bi sve naše škole imale mogućnost jednosmjenske nastave. Do 

kraja ovog mjeseca imat ćemo izvođača radova, a potom ga uvodimo u posao. Peta 

investicija ili projekt odnosi se na zaštitu Ivanščice zaštitom parka prirode. Stručna podloga

je odrađena, u slijedeća dva-tri mjeseca očekujemo i geodetsku te bi u rujnu ili listopadu 

otvorili javnu raspravu – nabrojao je župan nadovezavši se kako je osim tih investicija, 

potrebno naglasak staviti na ljude.

- Varaždinska županija je osnivač 33 osnovne škole, 13 srednjih škola, jednog učeničkog 

doma, 14 centara izvrsnosti, pet strukovnih centara izvrsnosti, dva centra kompetentnosti i 



jednog Europskog talent centra. Nedavno su naši učenici na europskom natjecanju iz 

robotike osvojili devet medalja. Upravo ti centri izvrsnosti su se pokazali odličnim te nam je

u planu u Srednjoj školi Ivanec uz centar izvrsnosti iz strojarstva otvoriti i centar izvrsnosti 

iz odbojke – najavio je župan Stričak.

Saborski zastupnik Goran Kaniški u svom govoru dotaknuo se projekata s nacionalne 

razine važnih za ivanečko područje.

- Važan projekt zasigurno je rekonstrukcija i dogradnja osnovne škole za koji je odvojeno 

5,6 milijuna eura iz Nacionalnog plana oporavka i otpornosti. Riječ je o investiciji koja 

mnogo znači ne samo za grad Ivanec nego i za cijelu našu županiju jer u 33 škole koliko 

naša županija ima, odnosno gdje je osnivač, Ivanec je posljednji kao gradsko središte gdje

ćemo steći uvjete za nastavu u jednoj smjeni. Gradi se i novi vrtić u Radovanu, vrijedan 

2.5 milijuna eura, od čega je 720 tisuća eura ponovno iz Nacionalnog plana oporavka i 

otpornosti. Dograđuje se matični dječji vrtić s milijun eura, od čega sa 650 tisuća eura isto 

podupire Ministarstvo znanosti i obrazovanja, odnosno sredstva su osigurana putem 

Nacionalnog plana oporavka i otpornosti. Mnogi su projekti rađeni, ne samo u Ivancu već i 

u široj okolici sa državne razine, uz veliku potporu županije, a moramo reći i grada Ivanca. 

Jedan takav primjer je i aglomeracija vrijedna 34 milijuna eura, koja se radi na ovom 

području. Od toga 19 milijuna dolazi iz Kohezijskog fonda, država daje veliki dio, a 6 posto 

daje grad Ivanec – zaključio je Kaniški.



 

 



 

 



 

 



 

 



 


